
POČASI BOMO VSE UREDILI
Peter Dolenšek, ekonomist

pri železniškem gospodarstvu,
je razen službeno še drugače
povezan z želežnico. Kot pravi
sam, je bil domala vse življenje
na kolesih. Nazadnje se je
dobro leto in pol vozil iz Po-
stojne v službo v Ljubljano.
Kakšno olajšanje je bilo zanj,
ko je dobil stanovanje v Ljub-
ljani, si lahko samo mislimo.

,,Res, veliko mi pomeni, saj
si lahko sedaj bolj smotrno raz-
poredim čas, pa za počitek in
rekreacijo mi ga ostane. Tudi za
družino je veliko lažje."

Bi mi lahko povedali nekaj
več o samem stanovanju?

,,Kot vidite sami, so stanova-
nja dobra. Je še sicer nekaj ma-
lenkosti, ki pa v bistvu skorajda

niso pomembne vredne. Tudi
okolje je zelo prijetno, še po-
sebno sedaj, ko Ljubljana še ni
pokazala tistega, kar sicer poka-
zati zna. Okolica je trenutno še
vsa delovna, tako da se otroci
skorajda nimajo kje igrati. Ima-
mo sicer neke sobe za ottoke,
vendar so sedaj še prazne, puste
in za otroke neprivlačne. Pri-
pombo bi imel le zaradi snage.
Komunalno podjetje je namreč
postavilo za štirideset strank en
sam smetnjak, kar je seveda pre-
malo, tako da prebivalci smeti
odlagajo po različnih kotih. Če
že ne morejo postaviti novih
smetnjakov, naj nam vsaj po-
vedo za kraj in način odlaganja
smeti."

Kljub stalnemu pomanjkanju
časa in dolgim vožnjam pa je
Peter izredno aktiven. Načel je :
problem, o katerem bi veljalo
dobro razmisliti in se zavzeti za
čimprejšnjo rešitev.

,,Verjetno misli občinska
skupščina na našem področju
novo krajevno skupnost od ka-
tere ustanovitve pa naj bi prišlo

seie po vseutvi vsen stranic. rn-
šlo bo tudi do ustanovitve druž-
benopolitičnih organizacij. V
tej fazi, ko se bodo stanovalci
postopoma vseljevali, s tem ne
bi smeli čakati. Mislim, da bi
bilo zelo dobro, pravzaprav nuj-
no potrebno, dabi se vključili v
delo najbližje krajevne skup-
nosti. Tudi hišne svete bi morali
že začeti ustanavljati. Hišni svet
naj namreč skrbi tudi za red in
snago v bloku, v novi hiši pa še
ni urejeno čiščenje in je vse od-
visno le od samoiniciative
strank."

Kako pa ste se vživeli v novo
okolje?

,,Dobro, zelo dobro. Ženase
je zaposlila v Železniškem go-
spodarstvu, otroka pa nadalju-
jeta šolanje v osnovni šoli Ket-
teja in Muma. Sošolci so ju
dobro sprejeli. Moram pa reči,
da sem bil zaradi nekaterih go-
voric, ki krožtjo o tem_našem
novem naselju, sprva presene-
čen, nato pa kar malce užaljen.
To naše naselje namreč mnogi
imenujejo z različnimi imeni, ki
niso niti najmanj primerna. Ce
nekomu, ki Živi v slabih življenj-
skih možnostih nudimo stano-
vanje in mu s tem nudimo živ-
ljenjski prostor, se take govo-
rice ne bi smele širiti."

Tudi sam sem večkrat slišal
govorice, ki res niso primeme.
Ljudje so pač različni. So mar
mlade družine in delavci z nižji-
mi osebnimi dohodki res pro-

; blem družbe? Občutek imam,
da se vse bolj izgubljamo v po-
prečnosti malomeščanske in
potrošniške družbe in da vse
prevečkrat pozabljamo na vred-
note socialistične družbe. Mor-
da bi kazalo spresovoriti tudi o
tem. ig


